
Dominik Zámyslický

Jsem studentem 3. ročníku Obecné fyziky a v budoucnu plánuji pokračovat na Teoretickou fyziku. Na
gymnáziu jsem zakládal Studentský Senát pod jehož záštitou se pořádaly akce pro studenty a komunikovalo
se s vedením školy o zásadních změnách a potřebách žáků.

Kurzy nejen pro prváky. První protokol z praktik a Word nespolupracuje? Všichni mluví o LATEX?
Jak se správně vykreslují grafy? Spousta otázek, které trápí a berou mnoho času nejen studentům Obecné
fyziky. Chtěl bych iniciovat vytvoření kurzů, kde by byli studenti seznámeni s LATEX a dalšími vhodnými
programy.

Sjednocení materiálu a výuky na jedno místo. Deset předmětů ⇒ 5 zoom linků, 3 skupiny na MS
Teams, 4 rozdílné typy úložišť. Komplikuje Vám nynější systém studium? Zasadím se o sjednocení výuky
na jedno přehledné místo.

Rest zóny. Karlov, Troja, Karlín a i další rezidence matfyzu, kde není moc míst k sezení. Využijme lépe
chodby, haly a laby jako zóny, kde v mezičase přednášek můžete odpočívat, učit se, nebo jen řešit problémy
s matfyzáky.

Propagace. Plakáty a reklamy jsou fajn, ale získat studenta pro Matematiku a Fyziku se musí dít jeho
nadchnutím. Budu podporovat vznik skupin studentů, kde by matfyzáci chodili na střední školy a dělali v
hodinách zajímavé přednášky.
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